
Villar: Transfer do Romy najlepszą decyzją

News - ASRoma.pl

Transfer Gonzalo Villara był zimą sporym zaskoczeniem wśród kibiców.

Hiszpański pomocnik przybył bowiem z hiszpańskiej Segunda Division i

mimo tego dostał kilka szans od trenera Fonseci. Aktualnie przebywa na

zgrupowaniu reprezentacji Hiszpanii U-21, gdzie udzielił wywiadu dla

goal.com.

Transfer do Serie A?

- Przybycie do Serie A było wielkim skokiem w karierze, ale myślę, że każdego dnia

adoptowałem się coraz lepiej. Zakończyłem dobrze sezon, mam nadzieję, że będzie

mi szło coraz lepiej i to jest sezon, w którym zdobędę przestrzeń w drużynie. Piłka

włoska nie jest tak defensywna, rozgrywki ligowe bardzo ewoluowały. Włoska liga

jest piękna do grania i oglądania.

Roma?

- Mogłem wrócić do Valencii, ale wolałem zacząć nową przygodę. To była najlepsza

decyzja i będzie to widać w tym sezonie. Jestem bardzo szczęśliwy i chcę wygrać te

wyzwanie. Roma jest historycznym klubem, jest piękne miasto z niesamowitymi

kibicami. Gdy przybyłem nie byłem za bardzo rozpoznawalny. Teraz postaramy się

wejść do Ligi Mistrzów, gdzie powinien przebywać ten klub. Mam nadzieję rozegrać

jak najwięcej meczów w pierwszym składzie i być ważnym piłkarzem w tym zespole.

Kwarantanna?

- W trakcie kwarantanny byłem sam, byłem zamknięty przez kilka miesięcy. Klub

zachowywał się z nami fenomenalnie, przynosili nam artykuły spożywcze,

trenowaliśmy na podglądzie. Było ciężko, ale klub zachowywał się bardzo dobrze.
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